
Referat fra møde i Lyngå borgerforenings bestyrelse den 17. november 2023 hos 
Thomas 

Tilstede: Inge Søegaard Sørensen, Jan Lindberg, Thomas Berg, Tove Skipper og Bodil Pedersen 
Referent: Bodil 

1. Godkendelse af seneste referat 
Godkendt 

2. Ideer til arrangementer i 2024/25 
Se vedhæftede idébank. Nye forslag til arrangementer:  

• Naturvandring ved Vibe Søndergaard til foråret. Måske med kaffe og kage. 
• Spisning i Wineboutique til foråret 
• Udarbejde oversigt over vandreruter i Lyngå og omegn. Tove, Inge og Bodil 
• Tour de have med stop hos Jan, Inge, Thomas og Bodil. 

• Thomas er ved at arrangere hjertestarterkursus af ½ times varighed. Vi snakkede om en 
lidt større pakke. Thomas undersøger mulighederne. 

3. Status på aftale med kommunen om pleje af fællesarealet 
Inge ringer til Linette og følger op på aftalen. Inge har talt med Lene, som kommunikerer med 
anden afdeling hos kommunen. Inge ser gode muligheder for at kommunen fortsat vil passe 
fællesarealet.  

4. Projekt opbevaring af flagstænger/borde/stole 
Thomas arbejder på et projekt, som handler om at bygge et skur rundt om containeren med 
udekøkken. Gerne med vand og strøm. Thomas involverer gruppen, som består af Jette, Lars Bo 
og Jan Lindberg med henblik på at søge LAG-midler til projektet. Forslag om at supplere med bog-
lånecentral.  

5. Evaluering af Oktoberfest 
Enighed om, at det var et vellykket arrangement. Vi diskuterede, om vi skulle gentage 
arrangementet med Flemming næste år (eventuel med fokus på rom) eller finde på noget andet. 
Bodil spørger Jon fra Spisestuen, Sløjfen, om han kan lave noget med fokus på smag af mad.    

6. Evaluering af sanketur og æblepresserdag 
God tur med levende formidling. 20-30 deltagere.  
Johnny påtog sig opgaven med æblepresning med stort engagement. Måske 10-20 deltagere. 
Bestyrelse har købt presser, og vi gentager arrangementet næste år med Johnny som primus 
motor.  

7. Nyt om info-skilt 
Morten har sagt ok til, at vi sætter infoskilt med solcellelys op på plankeværket. Thomas og Jan 
står for at konstruere skabet. Inge og Bodil skriver plancher og sætter dem op. 

8. Den nye hjemmeside  
Stor ros til Tove for nyt layout og mobilvenlig hjemmeside. Supplerende forslag og ideer: 



• Jan vil kigge på design af Lyngålogo. 
• Annoncere synligt for at melde sig ind i Borgerforeningen. (Tilmeld dig nu. Gratis 

medlemskab indtil næste kontingentopkrævning). 
• Jan talte om problem med ”hvide sider”. Han vil hjælpe med at få det rettet. 
• Måske feed med Facebook 
• Måske opslag på Facebook om medlemskab 

9. Planlægningsmøde med øvrige arbejdsgrupper 
Torsdag den 18. januar 2024 kl. 19. Inge spørger Anne om lån af konfirmandstuen og indkalder 
øvrige udvalg i byen.  

10. Næste møde. 
Formøde inden planlægningsmødet torsdag den 18. januar 2024 kl. 18 

11. Evt. 
Intet. 


